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PROCES VERBAL 

nr. 18210 din 26.09.2024 

 
 

Încheiat azi, 26.09.2024, ora 15.00, cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului Local al oraşului Şimleu Silvaniei 
convocată în baza Dispoziţiei primarului nr. 725/19.09.2024. 

Ședința se realizează cu participarea fizică a consilierilor locali în sala de ședințe a Primăriei orș. Șimleu 
Silvaniei. 

Convocarea consilierilor locali la lucrările şedinţei s-a asigurat prin e-mail în data de 20.09.2024 în care au 
fost transmise toate materialele aferente proiectului ordinii de zi. Comunicarea prin e-mail s-a efectuat pe adresa 
electronică comunicată de fiecare consilier la secretarul general al orașului. 
 La lucrările şedinţei ordinare a Consiliului Local al oraşului Şimleu Silvaniei participă: dna Gal Luminița-
Nicoleta-secretar general al orașului, dl. Szabo Erno-Csaba, dra. Ghilea Alexandra-consilier juridic, dra. Sabău 
Mihaela-Iasmina- consilier compartiment juridic, dna. Kun Bernadett- Șef Serviciul financiar-economic, dl. Crișan 
Codruț- consilier personal, dra Pișek Ianca-Bianca – arhitect-șef, dl. Pop-Gale Mihai – inspector compartiment 
investiții. 
 

Doamna secretar general - Gal Luminița-Nicoleta: Buna ziua și bine ați venit la ședința consiliului local 
de azi! Având în vedere că la ședința de astăzi dl președinte ales a comunicat în scris că în intervalul 16-28 
septembrie este plecat din țară voi proceda, în principal la efectuarea apelului nominal al consilierilor prezenți la 
ședința de astăzi apoi voi supune spre aprobare procesul verbal al ședinței anterioare șu după care vom alege 
președintele de ședință care va conduce lucrările ședinței de astăzi.  

Ședința a fost convocată de domnul primar prin Dispoziția 725/19.09.2024. Materialelor de ședință v-au fost 
comunicate prin intermediul poștei electronice și a fost înscris usplimentar pe ordinea de zi un proiect de hotărâre. 
Astfel voi proceda în conformitate cu prevederile art. 243 alin.1 lit.j din OUG 57/2019 privind codul administrativ am 
să efectuez acum apelul nominal al consilierilor locali prezenți la ședința de astăzi:  

 
Doamna secretar general - Gal Luminița-Nicoleta: Dra. Călăcian Delia-Corina ? 

Domnișoara consilier local Călăcian Delia-Corina: Prezentă. 
Doamna secretar general - Gal Luminița-Nicoleta: Dna. Crișan Alexandrina-Luminița? 
Doamna consilier local Crișan Alexandrina-Luminița:Prezentă. 

             Doamna secretar general - Gal Luminița-Nicoleta: Dna Ilinca Eugenia Viorica este absent motivat. A 
comunicat că nu poate fi prezentă la ședința de astăzi. Dl Kovacs Zoltan-Zsolt?  

Domnul consilier local Kovacs Zoltan-Zsolt: Prezent. 
Doamna secretar general - Gal Luminița-Nicoleta: Dna. Lipo Angela-Maria? 

Doamna consilier local Lipo Angela-Maria: Prezentă. 
Doamna secretar general - Gal Luminița-Nicoleta: Dl. Man Călin-Cosmin? 
Domnul consilier local Man Călin-Cosmin: Prezent.  
Doamna secretar general - Gal Luminița-Nicoleta: Dl. Man Vasile Ovidiu? Este absent. Dl. Opriș Cristian-

Ioan?  
Domnul consilier local Opriș Cristian-Ioan: Prezent. 
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Doamna secretar general - Gal Luminița-Nicoleta: Dl. Orosz Ferencz ? 
 Domnul consilier local Orosz Ferencz: Prezent. 

Doamna secretar general - Gal Luminița-Nicoleta:Dl. Papp Lajos-Levente? 
Domnul consilier local Papp Lajos-Levente: Prezent 
Doamna secretar general - Gal Luminița-Nicoleta: Dna. Pavel Florica-Adriana?  
Doamna consilier local Pavel Florica-Adriana: Prezentă. 
Doamna secretar general - Gal Luminița-Nicoleta: Dl. Pop Cornel . 
Domnul consilier local Pop Cornel: Prezent 
Doamna secretar general - Gal Luminița-Nicoleta: Dna.Porcar Doina-Marcela? 
Doamna consilier local Porcar Doina-Marcela:Prezentă. 
Doamna secretar general - Gal Luminița-Nicoleta:  Dl Sabo Ioan este absent motivat.Dl. Seute Ioan-

Gavril ?  
Domnul consilier local Seute Ioan-Gavril: Prezent 
Doamna secretar general - Gal Luminița-Nicoleta:Dna. Roman Andrada-Ioana? 
Doamna consilier local Roman Andrada-Ioana:Prezentă. 
Doamna secretar general - Gal Luminița-Nicoleta: Dna Varodi Codruța- Rozica? 
Doamna consilier local Varodi Codruța- Rozica: Prezentă. 
 
Doamna secretar general - Gal Luminița-Nicoleta: Având în vedere prezența unui număr de 14 consilieri 

locali din cei 17 în funcție, constat îndeplinite prevederile art. 137, alin. 1 din OUG 57/2019 Cod administrativ privind 
cvorumul necesar pentru aprobarea hotărârilor din ședința de astăzi. 

Potrivit dispozițiilor art. 138 alin.15  din OUG 57/2019 privind codul administrativ vă supun spre aprobare PV 
al ședinței ordinare a Consiliului Local din data de 29.08.2024 care v-a fost comunicat. Vă precizez că la acea ședință 
au fost prezenți 15 consilieri locali (dl Man Vasile-Ovidiu și dna Porcar Doina-Marcela fiind absenți de la ședință). 
 Dacă aveți obiecțiuni sau observații pe marginea procesului verbal vă rog să vi le exprimați, dacă nu, trecem la vot: 

Cine este Pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Constat că Procesul Verbal al ședinței ordinare a Consiliului Local din 29.08.2024 s-a aprobat cu 13 
voturi „Pentru” și o abținere (dna Porcar Doina Marcela).  

Așa cum am specificat, dl Sabo Ioan nu este prezent la ședința de astăzi fiind necesar să adoptăm o hotărâre 
care să privească președintele de ședință care conduce lucrările ședinței ordinare. Am șă solicit avizul comisiei nr. 4 
pentru acest proiect. 

              Comisia nr.4: aviz favorabil 
 

Doamna secretar general - Gal Luminița-Nicoleta: Am să vă rog să faceți propuneri. După cum știți 
alegerea se face prin vot deschis. 

Domnul consilier local Man Călin-Cosmin: O propun pe dna Lipo Angela-Maria. 
Doamna secretar general - Gal Luminița-Nicoleta: Supun la vot propunerea. Cine este Pentru? Împotrivă? 

Abțineri? Invit președintele de ședință pentru a conduce lucrările ședinței de astăzi. 

           Doamna secretar general - Gal Luminița-Nicoleta: Hotărârea a fost aprobată cu 14 voturi „Pentru”. 
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❖  
 

 
 

ORDINEA  DE  ZI 
 

Proiect de hotărâre nr.1 privind alegerea președintelui de ședință care va conduce ședința ordinară a Consiliului 
Local al orașului Șimleu Silvaniei din data de 26 septembrie 2024 

 

                                                                                                                     Proiect inițiat de primarul 
Orașului Șimleu Silvaniei 

 
Proiect de hotărâre nr.2 pentru validarea Dispoziției primarului nr. 724/16.09.2024 privind modificarea repartizării 

pe trimestre a creditelor bugetare și virarea de credite bugetare în cadrul aceluiași capitol 
      

                                                                                                                     Proiect inițiat de primarul 
Orașului Șimleu Silvaniei 

 
Proiect de hotărâre nr.3 privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici, a Studiului de Fezabilitate și a Proietului 

Tehnic   pentru obiectivul de investiții  ,,Rețea pistă de biciclete” din UAT Orașul Șimleu Silvaniei, jud. Sălaj 
 

                                                                                                          Proiect inițiat de primarul                                                                                                                               
                                                                                                                                 Orașului Șimleu Silvaniei 

 
  

Proiect de hotărâre nr.4 privind înregistrarea în domeniul public al oraşului a elementelor ce fac parte din 
infrastructura de alimentare cu apă potabilă și canalizare realizate pe raza UAT Orașul Șimleu Silvaniei și concesionarea prin 
atribuirea directă a acestora în favoarea Companiei de Apă Someş SA 

 

                                                                                                          Proiect inițiat de primarul                                                                                                                               
                                                                                                                                 Orașului Șimleu Silvaniei 

 
 

Proiect de hotărâre nr.5 privind aprobarea prelungirii duratei Contractului de delegare a gestiunii serviciul public 
de salubrizare  pentru activitățile de salubrizare stradală și dezăpezire, al oraşului Şimleu Silvaniei, jud. Sălaj nr. 73/29.10.2019  
încheiat cu  SC Salubris SA 

 

                                                                                                          Proiect inițiat de primarul                                                                                                                               
                                                                                                                                 Orașului Șimleu Silvaniei 

 
Proiect de hotărâre nr.6 privind rectificarea bugetului local și actualizarea Programului de investiții pe anul 2024 

cu finanțare din FEN și PNRR 
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                                                                                                          Proiect inițiat de primarul                                                                                                                               
                                                                                                                                 Orașului Șimleu Silvaniei 

 
Proiect de hotărâre nr.7 privind aprobarea documentației de urbanism „ÎNTOCMIRE PUZ – INTRODUCERE ÎN 

INTRAVILANUL LOCALITĂȚII ȘIMLEU SILVANIEI ÎN SCOPUL AMENAJARE ZONĂ DE AGREMENT ȘI ACTIVITĂȚI 
SPORTIVE” 

 

                                                                                                          Proiect inițiat de primarul                                                                                                                               
                                                                                                                                 Orașului Șimleu Silvaniei 

 
 
„Diverse” 
 

❖  
 

Președinte de ședință, dna Lipo Angela-Maria: Bună ziua vă spun și eu. Dau cuvântul domnului Primar 
pentru a prezenta Proiectele înscrise pe Ordinea de zi a ședinței de astăzi.  

Domnul Primar Lazar Mihai - Cristian: Bună ziua tuturor, pentru ședința de astăzi 26 septembrie 2024 
avem pregătite un număr de 7 proiecte de hotărâre după cum urmează: 

 Proiect de hotărâre nr.1 privind alegerea președintelui de ședință care va conduce ședința ordinară a 
Consiliului Local al orașului Șimleu Silvaniei din data de 26 septembrie 2024; 

Proiect de hotărâre nr.2 pentru validarea Dispoziției primarului nr. 724/16.09.2024 privind modificarea re-
partizării pe trimestre a creditelor bugetare și virarea de credite bugetare în cadrul aceluiași capitol; 

Proiect de hotărâre nr.3 privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici, a Studiului de Fezabilitate și a 

Proietului Tehnic   pentru obiectivul de investiții  ,,Rețea pistă de biciclete” din UAT Orașul Șimleu Silvaniei, jud. 

Sălaj ; 
Proiect de hotărâre nr.4 privind înregistrarea în domeniul public al oraşului a elementelor ce fac parte din 

infrastructura de alimentare cu apă potabilă și canalizare realizate pe raza UAT Orașul Șimleu Silvaniei și concesio-
narea prin atribuirea directă a acestora în favoarea Companiei de Apă Someş SA ; 

Proiect de hotărâre nr.5 privind aprobarea prelungirii duratei Contractului de delegare a gestiunii serviciul 
public de salubrizare  pentru activitățile de salubrizare stradală și dezăpezire, al oraşului Şimleu Silvaniei, jud. Sălaj 
nr. 73/29.10.2019  încheiat cu  SC Salubris SA ; 

Proiect de hotărâre nr.6 privind rectificarea bugetului local și actualizarea Programului de investiții pe anul 
2024 cu finanțare din FEN și PNRR ; 

Proiect de hotărâre nr.7 privind aprobarea documentației de urbanism „ÎNTOCMIRE PUZ – INTRODUCERE ÎN 
INTRAVILANUL LOCALITĂȚII ȘIMLEU SILVANIEI ÎN SCOPUL AMENAJARE ZONĂ DE AGREMENT ȘI ACTIVITĂȚI 
SPORTIVE” și DIVERSE. 

 
Președinte de ședință, dna Lipo Angela-Maria: Vă mulțumesc! Vă supun spre aprobare Ordinea de zi, a 

ședinței de astăzi cu suplimentarea Proiectului de hotărâre nr. 7. 
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 Cine este „Pentru”, „Împotrivă”, „Abțineri”?   
 
Doamna secretar general - Gal Luminița-Nicoleta: Ordinea de zi a ședinței de astăzi s-a aprobat cu 

14 voturi „Pentru”.  
❖  

 
Președinte de ședință, dna Lipo Angela-Maria: Trecem la dezbaterea proiectelor de pe Ordinea de zi.  
 
 

❖  

Președinte de ședință, dna Lipo Angela-Maria: Proiect de hotărâre nr. 2 pentru validarea Dispoziției 
primarului nr. 724/16.09.2024 privind modificarea repartizării pe trimestre a creditelor bugetare și virarea de credite 
bugetare în cadrul aceluiași capitol 

Solicit avizul comisiilor nr. 1 și 4. 
 Comisia nr.1: aviz favorabil 

              Comisia nr.4: aviz favorabil 
 

Președinte de ședință, dna Lipo Angela-Maria: Vă consult dacă sunt discuții pe acest proiect de hotărâre. 
Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre.  

Cine este Pentru? Împotrivă? Abțineri? 
Secretar general, dna Gal Luminița-Nicoleta: Hotărârea a fost aprobată cu 14 voturi „Pentru”. 
 

❖  

Președinte de ședință, dna Lipo Angela-Maria: Proiect de hotărâre nr.3 privind aprobarea indicatorilor 
tehnico-economici, a Studiului de Fezabilitate și a Proietului Tehnic   pentru obiectivul de investiții  ,,Rețea pistă de 
biciclete” din UAT Orașul Șimleu Silvaniei, jud. Sălaj. 

 
Solicit avizul comisiilor nr. 1,2,3 și 4. 
Comisia nr. 1: aviz favorabil 
Comisia nr. 2: aviz favorabil 
Comisia nr. 3: aviz favorabil 
Comisia nr. 4: aviz favorabil 
 

Președinte de ședință, dna Lipo Angela-Maria: Vă consult dacă sunt discuții pe acest proiect de hotărâre. 
Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de hotărâre.  

Cine este Pentru? Împotrivă? Abțineri? 
 
Doamna secretar general - Gal Luminița-Nicoleta: Hotărârea a fost aprobată cu 14 voturi „Pentru”. 
 

❖  
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Președinte de ședință, dna Lipo Angela-Maria: Proiect de hotărâre nr.4 privind înregistrarea în 
domeniul public al oraşului a elementelor ce fac parte din infrastructura de alimentare cu apă potabilă și canalizare 
realizate pe raza UAT Orașul Șimleu Silvaniei și concesionarea prin atribuirea directă a acestora în favoarea 
Companiei de Apă Someş SA 

 
Solicit avizul comisiilor nr.1,2 și 4 
Comisia nr. 1: aviz favorabil  
Comisia nr. 2: aviz favorabil 
Comisia nr. 4: aviz favorabil 
 
Președinte de ședință, dna Lipo Angela-Maria: Vă consult dacă sunt discuții pe acest proiect de hotărâre. 

Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de hotărâre.  
Cine este Pentru? Împotrivă? Abțineri? 
Secretar general, dna Gal Luminița-Nicoleta: Hotărârea a fost aprobată cu 14 voturi „Pentru”. 

 

❖  
 

Președinte de ședință, dna Lipo Angela-Maria: Proiect de hotărâre nr.5 privind aprobarea prelungirii 
duratei Contractului de delegare a gestiunii serviciul public de salubrizare  pentru activitățile de salubrizare stradală 
și dezăpezire, al oraşului Şimleu Silvaniei, jud. Sălaj nr. 73/29.10.2019  încheiat cu  SC Salubris SA 

 
Domnul consilier local Orosz Ferencz: Doresc să anunț că sunt angajat la SC Salubris SA și nu pot 

participa la vot. 
Doamna secretar general - Gal Luminița-Nicoleta: Se va consemna.  
Președinte de ședință, dna Lipo Angela-Maria : Solicit avizul comisiilor nr. 1,2,3 și 4. 
Comisia nr. 1: aviz favorabil 
Comisia nr. 2: aviz favorabil 
Comisia nr. 3: aviz favorabil 
Comisia nr. 4: aviz favorabil 

 
Președinte de ședință, dna Lipo Angela-Maria: Vă consult dacă sunt discuții pe acest proiect de hotărâre. 

Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de hotărâre.  
Cine este Pentru? Împotrivă? Abțineri? 
Secretar general, dna Gal Luminița-Nicoleta: Hotărârea a fost aprobată cu 13 voturi „Pentru” și o 

abținere (dl Orosz Ferenc). 
 

❖  

 

Președinte de ședință, dna Lipo Angela-Maria: Proiect de hotărâre nr.6 privind rectificarea bugetului 
local și actualizarea Programului de investiții pe anul 2024 cu finanțare din FEN și PNRR 
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Solicit avizul comisiilor nr.1 și 4 
Comisia nr. 1: aviz favorabil  
Comisia nr. 4: aviz favorabil 
 
Președinte de ședință, dna Lipo Angela-Maria: Vă consult dacă sunt discuții pe acest proiect de hotărâre. 

Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de hotărâre.  
Cine este Pentru? Împotrivă? Abțineri? 
Secretar general, dna Gal Luminița-Nicoleta: Hotărârea a fost aprobată cu 14 voturi „Pentru”. 

 

 
❖  

 
 

Președinte de ședință, dna Lipo Angela-Maria: Proiect de hotărâre nr.7 Proiect de hotărâre nr.7 privind 
aprobarea documentației de urbanism „ÎNTOCMIRE PUZ – INTRODUCERE ÎN INTRAVILANUL LOCALITĂȚII 
ȘIMLEU SILVANIEI ÎN SCOPUL AMENAJARE ZONĂ DE AGREMENT ȘI ACTIVITĂȚI SPORTIVE”. 

 
Solicit avizul comisiilor nr. 1,2 și 4. 
Comisia nr. 1: aviz favorabil 
Comisia nr. 2: aviz favorabil 
Comisia nr. 4: aviz favorabil 
 
Președinte de ședință, dna Lipo Angela-Maria: Vă consult dacă sunt discuții pe acest proiect de hotărâre. 

Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de hotărâre.  
Cine este Pentru? Împotrivă? Abțineri? 
Secretar general, dna Gal Luminița-Nicoleta: Hotărârea a fost aprobată cu 14 voturi „Pentru”. 

 
❖  

 

Președinte de ședință, dna Lipo Angela-Maria: Diverse? 
Domnul Primar Lazar Mihai - Cristian: Mă înscriu la cuvânt. Punctul pe care vreau să îl propun la diverse 

se referă la recunoștință, să zic așa. Având în vedere că astăzi marcăm ultima ședință a actualului consiliu în forma 
aceasta în mandatul 2020-2024 și de aceea m-am referit la cuvântul recunoștință. În câteva cuvinte și cât mai natural, 
povestea nostră comună, a mea și a actualului consiliu aînceput în 2021, deci n-am pornit la drum deodată, dar de 
aceea vreau să vă mulțumesc că ați înțeles foarte bine mesajul pe care am încercat să îl trnsmit încă din primul 
moment. Țineți minte prima noastră discuție, pe care am avut-o cu fiecare grup de consilieri în parte, în care am zis 
că putem avea și opoziție, putem avea și putere, dar la finalul zilei, șimleuanii ne judecă pentru ceea ce am făcut aici, 
ceea ce facem pentru oraș și propunerea mea a fost să avem o abordare constructivă pentru că ușa mea va fi 
deschișă pentru toată lumea și am demonstrat-o asta cu toții. Pentru asta vreau să vă mulțumesc pentru că ați înțeles 
că șimleuanii merită cei mai bun, adică o muncă cât mai susținută, cât mai profesionistă ca în final rezultatele să se 
vadă. Dacă e să vorbim strict de activitatea consiliului local și pe cifre ne putem uita că nu a fost un mandat ușor, a 
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fost un mandat greu, încărcat, pentru că față de 2020 și mergând până în 2023, avem o creștere cu 66% a nr. de 
hotărâri adoptate. Asta se traduce într-o muncă a dvs aici la fiecare ședință. Ședințele nu au fost puține, pentru că 
știm cu toții câte ședințe extraordinare au fost și de aceea profit de ocazie și vreau să vă mulțumesc că ați răspuns 
prezent de pe o zi pe alta când situația a cerut-o. Cea mai bună argumentare pentru asta, pentru faptul că ați făcut 
un lucru bun, o reprezintă lucrurile și proiectele care se desfășoară. Dacă mergeți în oraș vedeți că s-au renovat 
energetic atâtea blocuri. Acesta este proiectul pe care îl dau exemplu. Țineți minte că la un moment dat, prin luna 
august, ați venit la o ședință extraordinară și ați pus umărul ca acest proiect să se adopte la timp ca noi să obținem 
finanțarea. Astfel, peste 1000 de cetățeni beneficiază de condiții de viață mult mai bune, asta grație muncii dvs și de 
aceea am zis că mă aplec cu recunoștință tuturor, față de toate grupurile de partide politice prezente astăzi la masă, 
pentru că ați înțeles să munciți pentru simleuani. Pentru mine a fost o perioadă în care am acumulat, am ințeles 
lucruri, am învățat împreună cu voi. Au fost momente în care am dat-o de gard împreună pentru că nu sumtem 
învățați niciunii, însă în final rezultatul a fost unul bun, cred eu, pentru cetățeni și și în numele lor dați-mi voie să vă 
mulțumesc. În egală măsură să știți că mandatul pe care l-ați avut, dincolo de faptul că a fost unul încărcat, am 
curajul să spun că a fost poate unul dintre cele mai importante mandate de consiliu local, poate, de după revoluție, 
având în vedere nr. Proiectelor europene și finanțările care au fost obținute în această perioadă. De aceea, a fost un 
mandat în care s-a semănat, s-a plantat și rezultatele o să le vedeți cu toții și aveți toate motivele să fiți mândrii de 
munca pe care ați depus-o aici în consiliul local. De aceea, eu vă mulțumesc pentru prezența la ședințe, pentru 
munca depusă, pentru întrebările puse, pentru că nimeni pe lumea aceasta nu e depozitarul adevărului absolut. 
Munca pentru simleuani trebuie să continue indiferent de care parte a baricadei vorbim. La masă sunt colegi care se 
mai regăsesc pe listele de consilieri sau pe listele supleanților, mă refer la mandatul de consiliu local care probabil 
va începe la finalul lunii viitoare sau cel puțin în a doua jumătate a lunii viitoare dar vreau să nu rămână lucru fără 
urmă pentru munca pe care ați depus-o și o să vreau să îi chem în ordine alfabetică pe colegii care nu se află pe 
listele vreunui partid care vor face parte din consiliul local în viitorul mandat. Sunt convins că în continuare vor pune 
umărul din pozițiile în care se vor afla pentru dezvoltarea și buna conviețuire a șimleuanilor aici, în orașul nostru. E 
o deosebită plăcere pentru mine să acordăm o plachetă de recunoștință drei Călăcian Delia-Corina pentru colaborare, 
implicare și pentru întreaga activitate desfășurată cu bună credință în beneficiul comunității noastre în calitate de 
consilier local în perioada 2020-2024. Felicitări și mult succes ! 

Domnișoara consilier local Călăcian Delia-Corina: Mulțumesc! 
Domnul Primar Lazar Mihai - Cristian: Acordăm aceeași plachetă de recunoștință dnei Lipo Angela-Maria 

pentru colaborare, implicare și pentru întreaga activitate desfășurată cu bună credință în beneficiul comunității 
noastre în calitate de consilier local în perioada 2020-2024, aceste plachete au fost făcute pentru acest mandat dar 
aceeași recunoștință  o adresăm doamnei director pentru întreaga muncă depusă și în cealalt mandat și în mandatul 
de director. 

Doamna consilier local Lipo Angela-Maria: Mulțumesc! 
Domnul Primar Lazar Mihai - Cristian: Acordăm aceeași plachetă de recunoștință dlui Man Vasile-Ovidiu 

dar nu este prezent. Acordăm aceeași palchetă de recunoștință dlui Opriș Cristian-Ioan pentru aceeași muncă 
depusă, implicare și întreaga activitate. 

Domnul consilier local Opriș Cristian-Ioan: Sunt foarte bucuros că am făcut parte din acest consiliu.  
Domnul Primar Lazar Mihai - Cristian: Acordăm plachetă de recunoștință dnei Pavel Florica-Adriana 

pentru colaborare, implicare și pentru întreaga activitate desfășurată în beneficiul comunității noastre. 
Doamna consilier local Pavel Florica-Adriana: Vă mulțumesc! A fost o onoare să fiu reprezentantă a 

cetățenilor orașului în consiliul local.   
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Domnul Primar Lazar Mihai - Cristian: Acordăm plachetă de recunoștință dl Pop Cornel aceeași pentru 
colaborare, implicare și pentru întreaga activitate desfășurată în beneficiul comunității noastre. 

Domnul consilier local Pop Cornel: Mulțumesc! Vă doresc succes în continuare. 
Domnul Primar Lazar Mihai - Cristian: Și nu în ultimul rând acordăm plachetă de recunoștință dnei Varodi 

Codruța pentru colaborare, implicare și pentru întreaga activitate desfășurată în beneficiul comunității noastre. 
Doamna consilier local Varodi Codruța- Rozica: Mulțumesc! Mult succes în continuare. 
Domnul Primar Lazar Mihai - Cristian: Mulțumim ! Pentru că e un moment festiv, am zis să ciocnim un 

pahar de șampanie împreună în cinstea mandatului pe care l-am avut aici. 
Președinte de ședință, dna Lipo Angela-Maria: Declar ședința ordinară de astăzi închisă! 
 
Lucrările ședinței ordinare a Consiliului Local se încheie la ora 14:25. 

 

 

 

 

PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ,                                                                                  SECRETAR GENERAL AL ORAȘULUI, 
     ANGELA-MARIA LIPO                                                                                                 LUMINIȚA-NICOLETA GAL 
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